
        
 
Motie: Een straatje erbij 
Met betrekking tot: ontwerpbegroting 2024  

 

De gemeenteraad van Castricum, in vergadering bijeen op donderdag 9 november 2023 

Constaterende dat:  
- Het woningtekort ondanks alle inspanningen alleen maar toeneemt. 
- Er in Noord Holland jaarlijks 23.000 woningen gebouwd moeten worden.  
- Het Economisch Instituut voor de Bouw onderzoek heeft gedaan in NH in opdracht 

van minister De Jonge naar een versnelling om te bouwen in het buitengebied. Aan 
de randen van de kernen een straatje erbij. 

- Bouwen op nummer één staat in ons coalitie programma en we iedere mogelijkheid 
mogen aanpakken die versnelling oplevert. 

- We passend bouwen bij de identiteit van onze gemeente. Bouwen voor alle 
woningzoekenden.   

Verzoekt het college:  
• Om in overleg met de provincie te gaan over de ontwikkelingen en mogelijkheden 

voor Castricum van het concept ‘een straatje erbij’ zoals onderzocht door het 

Economisch Instituut voor de Bouw in opdracht van minister van Volkshuisvesting De 

Jonge.   

• Om te inventariseren welke financiële ondersteuning er nodig is om met behulp van 

dit concept de bouw van meer betaalbare woningen te versnellen 

 

Indieners: 
 Lenie Kelder, Lokaal Vitaal 
 Gerrit Krouwel, VVD 
 Elize Bon, CDA 
 Aad Nijmeijer, PvdA 
 

Aldus aangenomen / verworpen door de raad van de gemeente Castricum in de 
raadsvergadering van donderdag 9 november 2023 
 

 

 

Mevrouw R. Slootweg MSc     Mevrouw H.C. Heerschop 
griffier        burgemeester  
 


